
 

Protokoll fört vid Årsmötet för PRO Sundsvall Samorganisation. 

Den: 31 mars 2017 

Plats: Skönsmohuset, Sundsvall. 

 

 

Inledning av Årsmötet: 

Ordförande Kjell Andersson hälsade de inbjudna gästerna, Lennart Westberg och 

Kent Karlsson från Polisens Brottsförebyggande enhet välkomna. Vilka berättade 

om: ”Hur ska vi som pensionärer skydda oss för att inte bli utsatta för 

åldringsbrotten!” En mycket informativ föreläsning, som vi anmodades att även ha 

ute i våra föreningar. För att komma i kontakt med Lennart Westberg,  

ring:070-321 35 20 eller mejla: lennart.westberg@polisen.se 

 

 

 

§1 Årsmötets öppnande  Ordförande öppnade årsmötet och önskade samtliga 

   närvarande välkomna. 

 

 

§2 Mötets behörighet   Årsmötet befanns vara utlyst i laga ordning. 

 

 

§3 Fastställande av   Dagordningen fastställdes och godkändes. 

     Dagordningen 

    

 

§4 Upprop av ombud,  Kassör Kurt Dahllöf gjorde upprop av de närvarande 

    styrelse, revisorer och  representanterna. 

    Distrikt  En ordningsfråga fastställdes, endast två från varje 

  förening har rösträtt – även om fler närvarar. 

 

 

§5 Val av presidium  Till ordförande för årsmötet valdes Eda Gunnarsson, 

  PRO Medelpads Distrikt. Som sekreterare/referent för 

  årsmötet valdes Ann-Christin Hjertström, PRO Sköns   

  Norra. Till justerare valdes: Birger Bjertung, PRO  

  Sättna och Kaisa Hautola, PRO Matfors. 

  Rösträknare bestämdes att väljas om behov uppstår. 

§6 Styrelsens a Verksamhetsberättelsen föredrogs med överskrifterna 

     verksamhets-  av årsmötets ordförande. Densamma godkändes och 

     berättelse  lades till handlingarna.  

 

 b Ekonomiska berättelsen fördrogs av Kurt Dahllöf, 

  kassör. Vilken godkändes och lades till handlingarna. 
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 c Revisionsberättelsen lästes av Rolf Henriksson, 

  revisor. Berättelsen godkändes och lades till 

  handlingarna. 

 

 d Årsmötet fastställde resultat och balansräkningen, och 

  dessa lades till handlingarna. 

 

 e Beslut fattades att: årets resultat skulle ingå i ny 

  räkning. 

 

§7 Beslut om  Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för gånga 

     Ansvarsfrihet  räkenskapsåret. 

     för styrelsen 

 

 

§8 Beslut om  Kostnadsersättningen för styrelsen beslutades vara o- 

     Kostnadsersättning  förändrad. Ordförande:1.500 kr. Sekreterare: 1.200 kr. 

     för styrelsen  Kassör:1.500 kr. Övriga i styrelsen: 700 kr. Revisorer: 

  500 kr. 

 

 

§9 Val a Kassör: Ann-Sofi Andersson, PRO City, 2 år. Nyval. 

 b Sekreterare: Maj-Britt Sjödin, PRO Matfors.2 år. 

  Nyval. 

 c Styrelseledamöter 2 st: Maj-Lis Blomqvist, PRO 

  Njurunda samt Leif Söderberg, PRO Indal. Båda 

  omval. 

 d  Styrelseledamot: Margot Nilsson, PRO Skön Södra är 

  fyllnadsval på 1år. 

 e  Ersättare till styrelsen 3st: Inge Widén, PRO Skön 

  Södra, Birgitta Staaf, PRO City. Samt 1 vakant. 1 år. 

  Vilket hänsköts till nästa Samorganisations möte. 

 f  Revisor: Rolf Henriksson, PRO Skön Södra. 2 år. 

 g  Revisorsersättare 2st: Jan-Åke Halvarsson, PRO Skön 

  Södra. Bengt Persson,PRO Alnö.1 år. 

 h. Trafikansvarig till Sundsvalls Kommun: Tyrone 

  Johansson, PRO City. 1 år. Nyval. 

 

§10 Inkomna frågor  Denna paragraf utgår, eftersom det inte inkommit 

       från föreningar  någon fråga. 

 

 

§11 Styrelse a  Den 9/3-17 tävlade PRO-vetarna. PRO Holm vann. 

       Information b  Mini Äldrebarometern är skickad till distriktet den 10 

  mars. Densamma är också skickad till PRO Riks den 

  15 mars. 

 



 c  Remiss från kulturförvaltningen "Förslag till kultur- 

  politisk strategi för Sundsvalls Kommun". Svar är in- 

  skickat till kommunen av Kaisa Hautola den 15 mars. 

 d  Reseledarträffen 17 mars hölls i PRO Skön Södras nya 

  lokal, Birka Cruises var representerade. 

 e  Bengt Persson, Må Bra dagen: Önskar fler föreningars 

  deltagande. Det är endast PRO Skön Norra som är klar. 

  Trippelskrapet, PRO Mervärde, PRO Försäkringar 

  /Söderberg&Partner, Byberg & Nordin är klara. Likaså 

  Osteoporos föreningen, liksom flera handikapp- 

  föreningar. PRO Alnö har införskaffat en egen kok- 

  vagn. Som ska användas av Yvonne Berglund/Alnö 

  matgubbar för Må Bra dagens catering. Sjukstugan, och 

  Ann-Sofis & Lennarts datahörna är klara. Sture Nord- 

  lund underhåller. Landstingets/Regionens fullmäktige 

  ordförande Elvy Söderström håller tal. Eventuellt 

  kommer någon idrottsprofil, Johan Olsson är vidtalad. 

  Tre lotterivinstbord blir det med tre olika dragningar. 

  Kjell/ Samorganisationen ombads att anordna en drag- 

  kamp under dagen. 

 f  Den 19 september är en stor dag för PRO, då kommer 

  geriatrikern Yngve Gustavsson till Metropols hörsal på 

  eftermiddagen. 

 g  Bengt Persson berättade ang. Hjärtstartare/Pacemaker: 

  att om man använder en hjärtstartare på en person med 

  pacemaker, då ska man sätta den ena delen på bröst- 

  benet och den andra ryggen. Annars blir det 

  brännmärken på kroppen. 

 h  I september firar PRO Medelpads distrikt sitt 75 års 

  jubileum. Inbjudan kommer. 

 

§12 Övriga frågor a  Fråga uppkom angående varför man måste betala avgift 

  till flera föreningar för att kunna delta i cirklar med 

  mera. Eda gav ett svar på frågan, vilket är att om dessa 

  olika aktiviteter är subventionerade av föreningen så 

  ska man betala föreningsavgift. 

 b  Det kom också en fråga om varför man skulle betala för 

  fikat till Samorganisationen, när det finns pengar i dess 

  kassa. Eda svarade att det är ett beslut taget på 

  Samorganisationens möte. Och om man inte ska ha det 

  så, då måste frågans beslut rivas upp. 

§13 Avslutning  Sundsvalls Samorganisations ordförande Kjell 

  Andersson tackade för förtroendet att tillsammans med 

  övriga styrelsen få leda samorganisationens arbete 

  framåt. 

   

 



  Avslutningsvis avtackades mångårige kassören 

  Kurt Dahllöf  med ett kuvert innehållande Trippel- 

  skrapslotter. Även Ulf Sandberg och Kristina 

  Sällbom (båda frånvarande) avtackades med vars ett 

  Kuvert 

 

  Årsmötets ordförande Eda Gunnarsson tackade för 

  visat intresse och avslutade årsmötet med en devis. 

 

 

 

Sundsvall dag som ovan. 

 

 

 

…...........................................   …......................................... 

A-C Hjertström, tf. Sekreterare   Eda Gunnarsson, årsmötets ordf. 

 

 

 

Datum;.......................     Datum:...................... 

 

 

 

Justerare: 

 

 

…...........................................   ….......................................... 

Birger Bjertung, PRO Sättna    Kaisa Hautola, PRO Matfors 


